
ПРОТОКОЛ № 14

чергового засідання Громадської ради при Державній службі 
України з питань безпечності харчових продуктів та 

захисту споживачів

м. Київ 8 грудня 2022 р.

Час проведення: з 10:00 по 11:00 

Місце проведення: організовано дистанційно на платформі 200М

Присутні: члени Громадської ради при Державній службі України з питань 
безпечності харчових продуктів та захисту споживачів (далі -  Громадська рада), 
взяли участь у засіданні -  загалом 19 член Громадської ради, 1 запрошених 
представників

Головуючий на засіданні Громадської ради -  Башинський В.В.

Секретар на засіданні Громадської ради -  Коробко Я.І.

Враховуючи наявність кворуму, головуючий запропонував відкрити чергове 
засідання Громадської ради від 8 грудня 2022 року.

ВИРІШИЛИ: Чергове засідання Громадської ради від 29 вересня 2022 року 
вважати відкритим.

ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 23 «проти»- 0 «утрималося» - 0

Голова Громадської ради Башинський В.В. запропонував взяти порядок денний 
за основу.

ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 23 «проти»- 0 «утрималося» - 0
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ

Засідання Громадської Ради при Державній службі України з питань 
безпечності харчових продуктів та захисту споживачів

Дистанційно на базі платформи 2ООМ

8 грудня 2022р. о 10:00

- Реєстрація учасників засідання Громадської ради.
Секретар Громадської Ради

1. Про виконання рішень попереднього засідання
Доповідач: Башинський В. В.

2. «Щодо сплати за постреєстраційний моніторинг ветпрепаратів».
Доповідач: член Громадської ради Скрипник В.Г.

3. Різне

4. Про дату, час та місце проведення наступного засідання Громадської Ради.

СЛУХАЛИ: Башинського В.В., який доповів про порядок формування даного 
порядку денного.
ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 23 «проти»- 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний і перейти до розгляду.

ОБГОВОРЕННЯ ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО

1. Про виконання рішень попереднього засідання
СЛУХАЛИ: Башинського В.В., який доповів про виконання рішень, прийнятих 
на попередньому черговому засіданні.
Під час обговорення цього питання надійшла пропозиція взяти доповідь 
головуючого про виконання рішень попереднього чергового засідання до відома 
та вважати їх виконаними повністю.
ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 23 «проти»- 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: Доповідь головуючого про виконання рішень попереднього 
чергового засідання взяти до відома та вважати їх виконаними повністю.
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2. «Щодо сплати за постреєстраційний моніторинг ветпрепаратів».

СЛУХАЛИ: Скрипника В.Г., який доповів присутнім інформацію стосовно 
законодавчо встановленої, але не обґрунтованої сплати за постреєстраційний 
моніторинг ветпрепаратів». В ході обговорення дійшли спільної думки про 
можливість компромісного рішення щодо використання власне факту сплати за 
кожний окремий препарат, як моніторинг присутності такого продукту на ринку, 
максимально зменшивши його розмір.

ГОЛОСУВАЛИ:
«за» - 23 «проти»- 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: ГР погоджується з пропозицією асоціації та пропонує внести 
зміни до діючого законодавства в частині розміру сплати за постреєстраційний 
моніторинг вказавши його, як суму неоподаткованого мінімуму доходів 
громадян. Доручити Скрипнику В.Г. підготувати проект листа за підписом 
голови Громадської ради. Як тільки лист буде готовий Башинський В.В. підписує 
і секретар направляє до Мінагрополітики, копію Держпродспоживслужбі.

3. Різне

СЛУХАЛИ: Троцького М.С. голову комітету безпечності харчових продуктів та 
ветеринарії, який повідомив що зауваження, які надав комітет до одного із 
попередньо розглянутих проектів закону, не були враховані.

СЛУХАЛИ: Башинського В.В., який запропонував Троцькому М.С. провести 
засідання комітету безпечності харчових продуктів та ветеринарії та підняти це 
питання повторно, обґрунтувавши пропозиції..

СЛУХАЛИ: Коробко Я.І., яка попросила голів комітетів надати пропозиції до 
проекту Орієнтовного плану проведення консультацій з громадськістю 
на 2023 рік до Держпродспоживслужби.

4. Про наступне засідання Громадської ради.

СЛУХАЛИ: голову Громадської ради Башинського В В., який запропонував 
провести наступне засідання Громадської ради 2 березня 2023 року об 10:00 на 
платформі 200М.

ГОЛОСУВАЛИ:
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«за» - 23 «проти»- 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: провести наступне засідання 
2023 року об 10:00 на платформі 200М.

ГОЛОСУВАЛИ:

Громадської ради 2 березня

«за» - 21 «проти»- 0 «утрималося» - 0

Головуючий оголосив чергове засідання Громадської ради 
від 8 грудня 2022 року закритим. !


